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A tájékozódási futással 1975-ben, 22 évesen kerültem kapcsolatba a Közgazdasági Egyetemen. Már az 
első versenyen, a sok keverés ellenére, tudtam, hogy ez az én sportom. 

Korábban próbálkoztam vívással, evezéssel, kajakozással, súlyemeléssel, túrázással, atlétikával. Utóbbi 
nagyon tetszett, de az edző emigrálása miatt szétesett az MTK atlétikai szakosztálya, így derékba tört a 
rövidtávfutó atlétikai karrierem. 

Amikor már a Tungsramban tájfutottam, kb. 1980-ban Kun Ferenc meghívott a BTFSZ felügyelő 
bizottságába, mint közgazdászt. Amikor Feri lemondott, megválasztottak a bizottság vezetőjévé. Több 
elnök, főtitkár, elnökség munkáját ismerhettem meg. Megtanultam a sportra vonatkozó törvényeket, 
azok változásait. A gazdasági feltételek legalább olyan gyakran változtak, mint a jogiak. 

A rendszerváltás a sportban is sok változást hozott. A GE megvette a Tungsramot és megszüntette a 
sportegyesületet, pedig sok bajnok szakosztálya volt. Ekkor, 1993-ban alakítottuk meg a Budai Ősforrás 
egyesületet, aminek a 2014-ben történt  kényszerű megszűnéséig vezetője voltam 

1994-ben Fekete Jenő lett a BTFSZ elnöke én pedig a gazdasági ügyekért felelős alelnök. 

2004-ben lemondott és engem választottak meg elnöknek. Azóta háromszor választottak újjá. Sajnos 
egyre nehezebb környezetben dolgozunk. A sport társadalmi szerepéről alkotott vélemény finoman 
szólva nem a tájfutás javára változott. Látványsportok, olimpiai sportágak és a maradék besorolás 
nemcsak anyagi támogatás tekintetében, hanem egyéb téren is nehezíti helyzetünket. 

Elnökségem alatt az önkormányzati támogatásokkal, pályázatokkal elérhető bevételek a negyedükre 
estek vissza, miközben a feladatok nem csökkentek. Sőt, az elvárások, a siker orientáltság jelentősen 
nőtt. 

Ennek ellenére sikerült fenntartani, működtetni a Budapest Bajnokságok rendszerét, az utánpótlás 
válogatottakat, edzőtáborok szervezését, tájfutó térképek felújítását, a szakma egyetlen írott 
szaklapjának a kiadását. 

A versenyengedélyt kiváltók száma 650 fő körüli számban stabilizálódott. Ez az országos kiváltott 
versenyengedélyes létszám harmada. Hetente 100-150 fő vesz részt a 3SZ versenysorozaton, ami egy 
egyszerű közös edzésből nőtte ki magát, külső segítség nélkül. 

Komoly presztízse lett a Bajnokok Vacsorájának, ahol a 20 évvel ezelőtti 6-8 főről a létszám mára elérte 
az 50 főt! Mivel a bajnokok, edzőik számára a részvétel ingyenes, külső források bevonásával tudjuk 
biztosítani, hogy mindig különleges helyen legyen a vacsora. 

A támogatások segítségével nemcsak erkölcsi, de egy szerény anyagi elismerést is tudunk biztosítani. Itt 
adjuk át a Budapest Tájfutó Sportjáért oklevelet is annak, az általában idősebb sporttársunknak, aki 
hosszú évek óta sokat tett a budapesti tájfutásért. Nagyon fontosnak tartom, hogy a fiatalok 
személyesen ismerjék meg a sportág „nagy öregjeit”. 

A BTFSZ elnökeként állandó meghívottja vagyok az MTFSZ elnökségi üléseinek. Rendszeresen élek is 
ezzel a meghívással. Módomban állt végig követni az elnökségek munkáját az utóbbi 11 évben. 



Tanácskozási jogommal élve többször is igyekeztem befolyásolni egyes döntéseket. Időnként felkértek 
ad-hoc bizottságok munkájában való közreműködésre. Állandó tagja lettem a Környezetvédelmi 
Bizottságnak is. 

2014 márciusban megválasztottak a Tabáni Spartacus Egyesület elnökének. A feladat itt annyival 
másabb, hogy van labdarúgó (és crossfitt) szakosztály is. A TAO támogatások megszerzése, azokkal való 
elszámolás egy érdekes fejezete a sportéletnek. 

Feleségem és fiam is tájfutók, így a hétvégi programok szervezése számunkra nem okoz nehézséget. 
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